
Mestská časť Košice-Sídlisko Ťahanovce, Americká trieda 15, 040 13 Košice 

Záznam 

z 8. zasadnutia finančnej komisie zo dňa 30. júla 2024 

Prítomní:       Ing. Ján Pavúk – predseda 

Členovia:       Ing. Štefan Bereš 

                       MVDr. Jozef Figeľ 

                        

Neprítomní:    Ing. Tomáš Jurkovič - ospravedlnený  

                       Ing. Juraj Mazák, Ing. Paed. IGIP  -  neospravedlnený          

                         

Prizvaní:         Mgr. Marta Baxová – tajomník 

                       Ing. Helena Badaničová – kontrolór MČ 

                       JUDr. Matúš Geleneky 

                       PhDr. Jaroslav Žďára 

                       JUDr. Beáta Zemková – prednosta MÚ 

           

Program:  

1. Otvorenie 

2. Programový rozpočet mestskej časti Košice-Sídlisko Ťahanovce na rok 2024 –           

4. zmena rozpočtu 

3. Schvaľovanie kúpnych zmlúv na pozemky – informácia 

4. Nájomné zmluvy s MPV družstvo, družstvo – materiál na MZ 

5. Rôzne 

6. Záver 

 

Bod 1 

Otvorenie 

      Finančnú komisiu otvoril predseda Ing. Ján Pavúk. Na základe prezenčnej listiny 

konštatoval, že komisia je uznášaniaschopná. Program zasadnutia bol schválený podľa 

pozvánky. 

 

Uznesenie: 

Finančná komisia schvaľuje predložený návrh programu zasadnutia finančnej komisie. 

Hlasovanie: za: 3                                        proti: 0                               zdržali sa: 0         

 

Bod 2 

Programový rozpočet mestskej časti Košice-Sídlisko Ťahanovce - 4. zmena rozpočtu  

       

       Materiál 4. zmena rozpočtu na rok 2024 pripravila hlavne na základe návrhu oddelenia 

rozvoja a vnútornej správy  Mgr. Marta Baxová. Materiál bol pripravovaný na základe potrieb 

mestskej časti Košice-Sídlisko Ťahanovce, ktoré je potrebné riešiť v roku 2024.  

V príjmovej časti sú doplnené nové položky 311 Grand od Nadácie SPP grantový program 

SPPoločne pre komunity vo výške 800,00 eur na zabezpečenie akcie  „Ťahanovský deň psíkov 

2024“ a nová položka 312008 a to Transfer z rozpočtu KSK vo výške 8 000,00 eur ako podpora 

akcie mestskej časti „Ťahanovský festival“. 

 



K jednotlivým bodom zmeny programového rozpočtu podal krátke vysvetlenie PhDr. Jaroslav 

Žďára. Návrh na  zmeny sú hlavne v bežných výdavkoch: 

v Programe č. 1: Plánovanie, manažment a kontrola, podprogram č. 1.9: Vysporiadanie 

pozemkov na území mestskej časti Košice – Sídlisko Ťahanovce a prípravné práce                        

pri investičných zámeroch 

     -   potrebné navýšenie o 5 000,00 eur z dôvodu uzavretia nájomnej zmluvy s MPV Družstvo, 

družstvo od 01.06.2024 do 31.12.2024 ako podmienka ku skolaudovaniu stavby „Parkovisko 

na Berlínskej ulici č. 1-6 a 19-24“. O tomto bode komisia nehlasovala. 

- potrebné navýšenie o 3 000,00 eur z dôvodu nutných vedľajších výdavkov v súvislosti  

s vysporiadavaním pozemkov v mestskej časti – kolky, sprostredkovanie zápisov do KN a pod. 

 

Uznesenie: 

Finančná komisia odporúča navýšenie v Programe 1: Plánovanie, manažment a kontrola, 

podprogram č. 1.9: Vysporiadanie pozemkov na území mestskej časti Košice – Sídlisko 

Ťahanovce a prípravné práce pri investičných zámeroch, cieľ podprogramu č. 3 o 3 000,00 eur. 

 

Hlasovanie: za 3                                        proti: 0                               zdržali sa: 0 

 

v Programe č. 3: Interné služby mestskej časti, podprogram 3.5: Audit kybernetickej 

bezpečnosti navýšiť sumu o 1 000,00 eur 

 

Uznesenie: 

Finančná komisia odporúča navýšenie v Programe 3: Interné služby mestskej časti,  

podprogram 3.5: Audit kybernetickej bezpečnosti o 1 000,00 eur  

 

Hlasovanie: za 3                                        proti: 0                               zdržali sa: 0 

 

                                                                                          podprogram 3.7: Vzdelávanie navýšiť 

o 1 000,00 eur 

 

Uznesenie: 

Finančná komisia odporúča navýšenie v Programe 3: Interné služby mestskej časti,  

podprogram 3.7: Vzdelávanie o 1 000,00 eur 

 

Hlasovanie: za 3                                        proti: 0                               zdržali sa: 0 

 

v Programe č.5: Doprava,  Podprogram 5.2: Lokálne opravy chodníkov a schodísk. Návrh 

mestskej časti bol navýšiť o 15 000,00 eur. Finančná komisia odporúča sumu v podprograme 

5.2 navýšiť o 40 000,00 eur a určiť si priority, ktoré chodníky a schody je nevyhnutné 

opravovať. Sumu 20 000,00 eur navrhol Ing. Bereš použiť na dokončenie asfaltového povrchu 

chodníkov v areáli MŠ Havanská. 

 

Uznesenie: 

Finančná komisia odporúča navýšenie v Programe 5: Doprava, Podprogram 5.2: Lokálne 

opravy chodníkov a schodísk o 40 000,00 eur  

 

Hlasovanie: za 3                                        proti: 0                               zdržali sa: 0         

 



 

zmeny v kapitálových výdavkoch: 

v Programe č. 1: Plánovanie, manažment a kontrola, podprogram č. 1.8 Projekty, 

porealizačné zamerania, cieľ podprogramu č.1 – projekt k úprave renesančného stĺpa a PD 

k cyklotrase Mončí potok  vo výške 15 000,00 eur členovia finančnej komisie navrhujú 

realizovať len zámery v súvislosti s renesančným stĺpom vo výške 7 000,00 eur. 

 

Uznesenie: 

Finančná komisia odporúča navýšenie v Programe 1: Plánovanie, manažment a kontrola, 

kapitálové výdavky o 7 000,00 eur 

 

Hlasovanie: za 3                                        proti: 0                               zdržali sa: 0 

 

v Programe č. 6: Prostredie pre život, podprogram 6.7 : Nákup traktorovej kosačky 

s príslušenstvom  vo výške 7 000,00 eur 

  

Uznesenie: 

Finančná komisia odporúča zakúpenie traktorovej kosačky s príslušenstvom v hodnote 

7 000,00 eur 

 

Hlasovanie: za 3                                        proti: 0                               zdržali sa: 0 

 

v Programe č. 6: Prostredie pre život, podprogram 6.9 : Doplnenie herných prvkov detských 

ihrísk a športovísk vo výške 5 000,00 eur 

  

Uznesenie: 

Finančná komisia odporúča navýšenie v podprograme 6.9 Doplnenie herných prvkov detských 

ihrísk a športovísk vo výške 5 000,00 eur 

 

Hlasovanie: za 3                                        proti: 0                               zdržali sa: 0 

 

v Programe č. 6: Prostredie pre život, podprogram 6.7: Nákup multifunkčného vozidla – 

komisia sa oboznámila s možnosťou financovania takéhoto vozidla buď prostredníctvom 

finančného leasingu, alebo cez spotrebný úver. Ďalšie informácie budú upresnené pred 

miestnym zastupiteľstvom. V tomto bode uznesenie nebolo prijaté. 

 

Finančná komisia odporúča ostatné zmeny prerokovať v Miestnom zastupiteľstve a 4. zmenu 

rozpočtu schváliť s navrhovanými zmenami.  

 

Bod 3 

Schvaľovanie kúpnych zmlúv na pozemky – informácia 

Mgr. Marta Baxová oboznámila členov komisie s bodom programu Miestneho zastupiteľstva, 

schvaľovanie kúpnych zmlúv na pozemky. Vzhľadom na to, že sa podarilo osloviť ďalších 

vlastníkov pozemkov pod plánovaným EUROPARKOM a pod  Florparkom budú Miestnemu 

zastupiteľstvu, ktoré je plánované na deň 06.08.2024 predložené kúpne zmluvy 6 ks za nákupné 

ceny vo výške 4 778,20 eur.  

 

Uznesenie: 

Finančná komisia odporúča miestnemu zastupiteľstvu schváliť kúpne zmluvy na pozemky pod  

plánovaným EUROPARKOM a pod  Florparkom – vo výške 4 778,20 eur. 



 

Hlasovanie: za 3                                        proti: 0                               zdržali sa: 0         

 

Bod 4 

Nájomné zmluvy s MPV družstvo, družstvo – materiál na MZ 

JUDr. Matúš Geleneky informoval členov komisie o „Trojdohode“ na meste Košice s mestskou 

časťou Košice-Sídlisko Ťahanovce a  s MPV družstvo, družstvo. Ďalej informoval o nutnosti 

schváliť s MPV Družstvo, družstvo nájomné  zmluvy na predmetné pozemky na obdobie od 

01.06.2024 do 31.12.2024 čo je aj jednou z podmienok ku kolaudačnému konaniu. 

Členovia komisie bod prerokovali ale o uvedenom bode nehlasovali. 

 

Bod 5 

Rôzne 

Bez ďalších pripomienok. 

 

Bod 6 

Záver 

      Po prerokovaní všetkých bodov programu predseda komisie prítomným poďakoval 

a zasadnutie finančnej komisie ukončil. 

 

Zapísala : Mgr. Marta Baxová 

Košice, 05. augusta  2024 

 

                                                                         Ing. Ján Pavúk – predseda finančnej komisie 


